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Protokół XXIV Sesji Rady Gminy Świercze z dnia 17 czerwca 2021 r. 

W dniu 17 czerwca 2021 r. o godz. 9.00 na sali narad Urzędu Gminy Świercze odbyła się XXIV 

Sesja Rady Gminy Świercze w której udział wzięli: Wójt – Pan Adam Misiewicz, Skarbnik Gminy – Pani 

Justyna Adamska, Sekretarz Gminy – Pani Izabela Kiela, Radca Prawny – Pani Małgorzata Łubińska, 

Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak, radni oraz sołtysi (lista obecności stanowi zał. nr 1,2). 

Ad:1 

Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak otworzył XXIV Sesję Rady Gminy Świercze, na stan 15 radnych, 

obecnych było 12, co stanowi quorum władne podejmowanych uchwał.  Nieobecni radni: Jarosław Rej, 

Igor Nicewicz oraz Dariusz Siemborski. 

Ad:2  

Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta o pracy w okresie między sesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji. 

5. Informacja o złożonych interpelacjach, zapytaniach oraz udzielonych odpowiedziach. 

6. Informacja o działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerczach za 2020 rok oraz 

potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2021 rok. 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej za 2020 r. 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Świerczach za 2020 rok. 

9. Sprawozdanie z realizacji zadań zawartych w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnym Programie Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 rok.  

10. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy za 2020 rok. 

a) debata nad raportem, 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Świercze. 

11. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy oraz sprawozdanie z wykonania planu finansowego 

Gminnej Biblioteki Publicznej za 2020 rok.  

a) informacja Wójta o wykonaniu budżetu gminy za 2020 rok, 

b) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o przedłożonym 

przez Wójta Gminy Świercze sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2020 r. 

 c) zapoznanie ze stanowiskiem komisji Rady Gminy Świercze, 

 d) dyskusja, 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Świercze za 2020 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Świercze z tytułu wykonania 

budżetu za 2020 rok. 

a) zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 

b) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej, 

c) zapoznanie ze stanowiskiem komisji Rady Gminy Świercze, 

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Świercze z tytułu wykonania 

budżetu za 2020 rok. 

13 Podjęcie uchwały w/s zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świercze 

14. Podjęcie  uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Świercze na 2021 r. 
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15. Podjęcie uchwały w/s wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 

Przedsiębiorstwa Energetycznego ENERGA – Operator Spółka Akcyjna. 

16. Podjęcie uchwały w/s wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Polskiej 

Spółki Gazownictwa Sp. zoo. 

17. Podjęcie uchwały w/s przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Gminy 

Świercze”. 

18. Podjęcie uchwały w/s określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od odpłatności jak również trybu ich pobierania. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie obrad.  

Z uwagi na brak uwag do przedstawionego porządku przystąpiono do głosowania, za jego przyjęciem 

głosowało 12 radnych. Porządek został przyjęty jednogłośnie (protokół głosowania stanowi zał. nr 3). 

Ad:3 

Protokół z XXII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Świercze z dnia 23 marca 2021 r. został wyłożony na 

sali. Jeżeli do końca obrad nie zostaną wniesione uwagi, protokół zostanie przyjęty w przedstawionej 

formie. 

Ad:8 

Głosu udzielono Pani Monice Sosnowskiej – Kierownikowi Gminnej Biblioteki Publicznej w Świerczach 

która omówiła sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2020 rok. W sprawozdaniu 

zostały przedstawione informacje dotyczące zadań podstawowych biblioteki, zatrudnienia, finansów 

biblioteki oraz bieżącej działalności w danym roku. Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Gminy 

Świercze i stanowi zał. nr 4 do protokołu. Rady Julian Kutner wyraził swoje uznanie dla pracy kierownika 

gminnej biblioteki. 

Na salę narad przybył radny Jarosław Rej, Dariusz Siemborski oraz Igor Nicewicz. Stan radnych – 15 

uprawnionych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad:4 

Informację o pracy międzysesyjnej przedstawił Pan Adam Misiewicz: 

-  Wójt zachęcał do składania przez rolników wniosków na usunięcie folii rolniczych, termin składania 

25 czerwiec 2021 r., folię należy posegregować i dostarczyć do punktu Selektywnej Zbiórki w 

Świerczach, 

- po uzyskaniu opinii rady Pedagogicznej, Związku Nauczycielstwa Polskiego i akceptacji 

Mazowieckiego Kuratora Oświaty na kolejne 5 lat przedłużono powierzenie obowiązków dyrektora 

szkoły w Strzegocinie Pani Katarzynie Majewskiej, 

- w dniu 13 kwietnia 2021 r. złożono dokumentację do MZDW oraz wniosek o zwołanie Rady 

Technicznej w sprawie budowy ronda w Klukowie, do dziś nie wyznaczono terminu pomimo monitów, 

- wniosek dotyczący głębokiej termomodernizacji szkół złożony w ramach funduszy norweskich 

przeszedł ocenę formalno – prawną i uzyskał 89 punktów, teraz trafi do Ministerstwa Klimatu, które 

ustali listę rankingową, 
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- prace projektowe nitki sieci gazowej do Świercz dobiegają końca, większość dokumentacji została 

złożona do ZUD, d uzgodnienia pozostał odcinek od ul. Pułtuskiej 

- zostało podpisane Porozumienie ze spadkobiercami zmarłego właściciela koni, które były 

utrzymywane przez Gminę, panowie uregulowali zaległy podatek od nieruchomości w wysokości ok. 

1073,00 zł natomiast do dnia 30 listopada 2021 r. wpłacą kwotę w wysokości 40.000,00 zł. 

- Wójt podziękował Przewodniczącemu, radnym oraz wszystkim którzy w dniu wczorajszym brali w 

uroczystym otwarciu Klubu Seniora+ przy ul. Długiej w Świerczach, 

- Wójt przeprosił za swoją nieobecność na wspólnym posiedzeniu komisji stałych w dniu 15 czerwca 

2021 r., ale brał udział w interwencji dotyczącej blokady budowy sieci energetycznej na działce w 

miejscowości Wyrzyki. Następnie Wójt odczytał pismo mieszkańca wsi Wyrzyki, który dokonał blokady 

budowy sieci (pismo stanowi zał. nr 5 do protokołu). W dniu 14 czerwca br. po wcześniejszych 

ustaleniach z Policją oraz Kancelarią prawną została usunięta blokada ustawiona przez mieszkańca. 

Słup postawiono na działce w dniu 15 czerwca br. na które ENERGA posiada prawomocne pozwolenie 

na budowę, 

- w okresie międzysesyjnym odbyły się cztery przetargi: 

 „Przebudowa drogi gminnej nr 340540W Kowalewice Włościańskie – Gnaty Szczerbaki” 

wpłynęło 5 ofert, przetarg wygrało Przedsiębiorstwo Transportowo – Handlowe WAPNOPOL z 

Glinojecka, firma złożyła ofertę na kwotę 1 226 241,75 zł brutto, 

 „Budowa budynku administracyjnego w Świerczach – etap I” wpłynęły 3 oferty, przetarg 

wygrała firma WALD-GLOB Sp. j. z Pułtuska, firma złożyła ofertę na kwotę 1 683 000,00 zł 

brutto, 

 „Kompleksowa obsługa bankowa budżetu Gminy Świercze oraz jednostek organizacyjnych” 

wpłynęła jedna oferta Banku Spółdzielczego w Nasielsku na kwotę 93 600,00 zł, 

 „Przebudowa drogi gminnej nr 340539W Strzegocin – Brodowo” wpłynęło 6 ofert, 

najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Infrastruktura BUD-59 Spółka z.o.o z Warszawy na kwotę 

389 269,97 zł, 

Radny Przemysław Ruciński: W ostatnim czasie na rondzie w Klukowie pracownicy dokonywali 

pomiarów w celu ustawienia aktywnego znaku stop, apelował bym także o wycinkę traw z poboczy 

oraz pochyliłbym się nada tym tematem  ścieżki pieszo – rowerowej do Klukowa.  

Radny Julian Kutner: proszę o doprecyzowania informacji odnośnie rozliczeń ze spadkobiercami 

właściciela koni . 

W odpowiedzi Wójt poinformował, że MZDW obydwie sprawy budowy ronda oraz ścieżki rozpatruje 

łącznie. MZDW jako właściciel sąsiadującej działki nie wyraził zgody na budowę ścieżki tylko przez 

gminę. Ponadto nie ma możliwości podziału działki gminnej, gdyż już raz była ona podzielona. Jeżeli 

chodzi o sprawę koni to zostało podpisane porozumienie, łączna kwota zadłużenia była ok 72 000,00 

zł, wpłacono zaległy podatek od nieruchomości i w ramach podpisanego porozumienia spadkobiercy 

uregulują jeszcze kwotę 40 000,00 zł. Komornik z konta właściciela koni odzyskał kwotę ok 6 000,00 zł. 

Radny Igor Nicewicz: w sprawie przekazania mieszkańcom  działki w Kowalewicach Włościańskich nie 

było możliwości umorzenia opłaty za działkę. Tu mamy zadłużenie za utrzymanie koni i spadkobiercy 

nie płacą , to trochę dziwne. W odpowiedzi Wójt poinformował, że jeżeli chodzi o działkę w 

Kowalewicach to sprawa jest zakończona, Gmina nabyła działkę i posiadała swój udział. Sąd nie był w 

stanie przekazać działki na rzecz właścicieli. Najpierw przejął to Skarb Państwa i Starostwo Powiatowe 

w Pułtusku, później działkę przejęła gmina. Rzeczoznawca wycenił działkę na ok 5 000,00 zł. 
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Zainteresowanym udzieliliśmy pomocy poprzez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, wszystkim 

staramy się pomóc w ramach możliwości. 

Radny Julian Kutner: w sprawie koni nie zgadzam się z podjętą decyzją, proszę o przedstawienie kopii 

porozumienia na następne posiedzenie. Zmarły właściciel przecież posiadał majątek znacznie 

przewyższający zadłużenie, który spadkobiercy odziedziczyli. Gmina powinna dążyć do zwrotu całej 

kwoty. 

Następnie radna Bogumiła Fabisiak odczytała realizację uchwał podjętych na XXIII Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Gminy Świercze w dniu 22 kwietnia 2021 r. 

Ad:5 

W okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja oraz zapytanie. 

Ad:6 

Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak poinformował, że do Rady Gminy wpłynęła Informacja o 

działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerczach za 2020 r. oraz potrzebach w zakresie 

pomocy społecznej na 2021 rok z którą radni zostali zapoznani. Na sali obecny był Pan Mirosław 

Wiśniewski w zastępstwie kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej który odpowie na 

ewentualne pytania. Rada Gminy Świercze przyjęła złożoną informację, dokument stanowi zał. nr 6 do 

protokołu. 

Ad:7 

Do Rady Gminy Świercze wpłynęło Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i 

systemie pieczy zastępczej za 2020 rok z którym radni zapoznali się i również zostało przez Radę Gminy 

przyjęte. Dokument stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad:9 

Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak poinformował, iż sprawozdanie z realizacji zadań zawartych w 

Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnym Programie 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 rok, zostało omówione i przyjęte na posiedzeniu wspólnym 

komisji stałych. Dokument stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący ogłosił 10 minutowa przerwę. Obrady wznowiono o godz. 10.18. Stan 

radnych -15 uprawnionych do głosowania. 

Ad:10 

a) Pan Adam Misiewicz – Wójt Gminy Świercze przystąpił do omawiania Raportu o stanie Gminy 

Świercze w roku 2020. Raport stanowiący zał. nr 9 do protokołu zawiera informacje o realizowanych 

programach, przeprowadzonych inwestycjach, złożonych wnioskach o dofinansowanie zadań, 

realizację budżetu w roku 2020, pracy i osiągnięciach placówek oświatowych oraz jednostek 

organizacyjnych. Dokument zawiera również informacje o podjętych uchwałach przez Radę Gminy oraz 

zarządzeniach Wójta. Pomimo trudnego roku pandemii i wykonana budżetu bez konieczności 

zaciągania kredytu zrealizowano między innymi; 

- modernizację świetlicy wiejskiej w Chmielewie, 

- budowę placu zabaw w Klukówku, 

- przebudowano i rozbudowano stację uzdatniania wody „Świercze”, 
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- zinwentaryzowano źródła ciepła na terenie gminy, 

- przeprowadzono termomodernizację budynku garażowego OSP Świeszewku, 

- utworzono i wyposażono Klub Senior +, 

- dokonano przebudowy dróg gminnych w miejscowości Dziarno, Kościesze – Gotardy oraz przebudowy 

ul. Leśnej w Świerczach, 

- powstała profesjonalna pracownia informatyczna w Szkole Podstawowej w Strzegocinie, 

- zrealizowano wnioski na usunięcie i unieszkodliwienie wyrobów zawierających azbest, 

- w ramach środków własnych prowadzono budowę ziemnego boiska do piłki nożnej w Świerczach,  

b) Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak poinformował, że żaden z mieszkańców nie zgłosił się do 

debaty nad raportem, 

c) Radna Bogumiła Fabisiak odczytała stanowisko wspólne komisji: komisje większością głosów 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przystąpiono do głosowania uchwały w sprawie udzielenia 

wotum zaufania dla Wójta Gminy Świercze , za jej przyjęciem głosowało 10 radnych, przeciw głosował 

1 radny, 4 radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta większością głosów (raport 

głosowania stanowi zał. nr 9 do protokołu). 

Ad:11 

a) Pan Adam Misiewicz przedstawił informację o wykonaniu budżetu gminy za 2020 rok, która 

stanowi zał. nr 10 do protokołu, 

b) Pani Justyna Adamska odczytała pozytywną opinię podjętą przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Warszawie – Uchwał nr. 3.e/123/2021 z dnia 16 kwietnia 2021 r.  

c) Radna Bogumiła Fabisiak przedstawiła stanowisko wspólne komisji; komisje większością 

głosów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

d) Brak pytań ze strony radnych do przedstawionej informacji, 

e) Przystąpiono do głosowania uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Świercze za 2020 rok. Za jej przyjęciem 

głosowało 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta 

większością głosów (raport głosowania stanowi zał. nr 11 do protokołu). 

Ad:12 

a) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Igor Nicewicz przedstawił wniosek komisji z dnia 

20 maja 2021 r. o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Świercze, 

b) Pani Skarbnik – Justyna Adamska odczytała pozytywną opinię wniosku Komisji Rewizyjnej 

podjętą  przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Warszawie Uchwał nr 3.f./134/2021 z dnia 

28 maja 2021 r. 

c) Radna Bogumiła Fabisiak odczytała stanowisko wspólne komisji: komisje większością głosów 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, 

d) Przystąpiono do głosowania uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Świercze z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. Za jej przyjęciem głosowało 11 radnych, 1 

radny głosował przeciw i 3 wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta większością 

głosów (raport głosowania stanowi zał. nr 12 do protokołu). 
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Głos zabrał Pan Adam Misiewicz, podziękował za trudną pracę w roku pandemii, która wymusiła na 

nas zdalne sesje, zdalne nauczanie i zdalna pracę Urzędu. Podziękował za udzielenie absolutorium 

pracownikom, radnym oraz sołtysom. 

Następnie Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak ogłosił 10 minutową przerwę. Obrady wznowiono 

o godz. 11.27. 

Ad: 13 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej przedstawiła Pani Justyna Adamska. Główna zmiana w 

wykazie przedsięwzięć to zwiększenie nakładów finansowych na zadanie ”Rozbudowa i przebudowa 

stacji uzdatniania wody Świercze i budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Świercze – etap III” o 

kwotę 95 000,00 zł gdzie limit wydatków w 2021 roku wynosi 1.917.841.01 zł. Przewodniczący Rady 

Gminy odczytał stanowisko wspólne komisji: komisje większością głosów pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. Przystąpiono do głosowania, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie, (raport głosowania stanowi zał. nr 13 do protokołu). 

Ad: 14  

Zmiany w uchwale budżetowej przedstawiła Pani Justyna Adamska – Skarbnik Gminy: 

1. Zwiększa się dochody bieżące o kwotę 54.146,00 zł, w tym: 

- o kwotę 7.500,00 zł z tytułu darowizn od osób fizycznych, 

- o kwotę 300,00 zł z tytułu rozliczeń z lat ubiegłych, 

- o kwotę 21.000,00 zł z tytułu wpływów z rożnych dochodów, 

- o kwotę 1.976,00 zł z tytułu wpłat od innych gmin na pokrycie kosztów pobytu dzieci w oddziałach 

przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Świercze, 

- o kwotę 10.000,00 zł z tytułu środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID z przeznaczeniem na 

działania promocyjne mające na celu zwiększenie liczby mieszkańców poddających się szczepieniu 

przeciw COVID-19, 

- o kwotę 6.000,00 zł z tytułu środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID z przeznaczeniem na 

wsparcie finansowe gmin w zakresie realizacji usługi wsparcia na rzecz seniorów, jako grupy najbardziej 

narażonej na negatywne skutki zakażenia koronawirusem SARS-Cov-2, 

- o kwotę 6.350,00 zł z tytułu zwrotu świadczenia rodzinnego z lat ubiegłych, 

- o kwotę 1.020,00 zł z tytułu zwrotu podatku VAT za 2020 rok. 

2. Zmniejsza się dochody majątkowe o kwotę 469.394,25 zł z tytułu środków przyznanych z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn. "Przebudowa drogi gminnej nr 

340540W Kowalewice Włościańskie – Gnaty Szczerbaki"  - umowy na realizację inwestycji zostały 

podpisane w kosztach niższych niż wartość kosztorysowa. 

3. Zwiększa się dochody majątkowe o kwotę 50.000,00 zł z tytułu dotacji przyznanej z budżetu 

Województwa Mazowieckiego z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn. "Przebudowa drogi 

gminnej nr 340539W Strzegocin - Brodowo, gm. Świercze".   

Ponadto zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 139.000,00 zł, w tym: 
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- o kwotę 95.000,00 zł na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w 

miejscowości Świercze - etap III" (zadanie ujęte w WPF) 

- o kwotę 38.000,00 zł - na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Budowa rurociągów wody pitnej na 

terenie Gminy Świercze", 

- o kwotę 6.000,00 zł z tytułu dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Świerczach na 

dofinansowanie zakupu inwestycyjnego - nowego systemu selektywnego powiadamiania (wkład gminy 

- ok. 55%).  Stanowisko wspólne komisji przedstawił Przewodniczący Rady Gminy – komisje większością 

głosów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Julian Kutner poprosił o wyjaśnienie wydatku majątkowego na kwotę 38. 000,00 zł na budowę 

rurociągów wody pitnej. W odpowiedzi Wójt poinformował, że są to przyłącza do działek między 

innymi w Gołębiach, gdzie mieszkańcy wcześniej nie przyłączyli się do wodociągu gminnego. Koszt od 

mieszkańca na przyłączenie to 2.500,00 zł w formie darowizny. Natomiast przyłącze do działek 

rekreacyjnych między innymi w Brulinach to koszt pełnej kwoty wartości zadania. Prace wykonywane 

są w momencie wpływu środków na konto. Przystąpiono do głosowania uchwały, za jej przyjęciem 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (raport głosowania stanowi zał. nr 14 do 

protokołu). 

Salę narad opuściła radna Bogumiła Fabisiak, stan radnych 14 uprawnionych do głosowania. 

Ad: 15 i 16 

Informacji w sprawie uchwał dotyczących wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz Przedsiębiorstwa Energetycznego ENERGA – OPERATOR oraz Polskiej Spółki Gazownictwa udzielił 

Pan Adam Misiewicz. Uchwały obejmują następujące działki: działka nr 232/1 i 232/2 pod budowę 

nowego Urząd Gminy i na tej działce zostanie usytuowany transformator. Druga działka to działka nr 

80/3 i 80/2 przez które będą przebiegały nitki gazu. Szczegółowe warunki  służebności przesyłu zostaną 

określone w aktach notarialnych. Służebność przesyłu jest nieodpłatna. Następnie Przewodniczący 

Rady – Wiesław Adamiak odczytał stanowiska komisji stałych, gdzie większością głosów pozytywnie 

zaopiniowano projekty uchwał. Przystąpiono do głosowania: 

- uchwała w/s wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Przedsiębiorstwa 

Energetycznego ENERGA – Operator Spółka Akcyjna, za jej podjęciem głosowało  14 radnych. Uchwała 

został podjęta jednogłośnie, (raport głosowania stanowi zał. nr 15 do protokołu), 

- uchwała w/s wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki 

Gazownictwa Sp. zoo, za jej podjęciem głosowało  14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, 

(raport głosowania stanowi zał. nr 16 do protokołu). 

Ad:17 

Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Gminy Świercze została przedstawiona Radzie 

Gminy Świercze. Dokument został przedstawiony w formie  danych statystyczne zawierających 

informacje między innymi o sytuacji demograficznej i społecznej, dane o liczbie osób korzystających z 

pomocy, wsparcia i świadczeń. Dokument został opracowany przez pracowników Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej. Następnie przystąpiono do głosowania, za przyjęciem uchwały głosowało 10 

radnych, wstrzymało się od głosu 4 radnych. Uchwała została podjęta większością głosów, raport 

głosowania stanowi zał. nr 17 do protokołu). 
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Ad:18  

Uchwała w/s określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

odpłatności jak również trybu ich pobierania została przedstawiona przez Wójta Gminy. Zmiany w 

uchwale dotyczą wzrostu kosztu jednej godziny usług opiekuńczych oraz ustaleni nowego podziału 

progów dochodowości beneficjentów usług. Przewodniczący Rady odczytał uchwałę i przystąpiono do 

głosowania, za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie 

(raport głosowania stanowi zał. nr 18 do protokołu).  

Ad:19 

Wolne wnioski: 

Radna Jadwiga Olszewska: poprosiła o dofinansowanie odpustu organizowanego w dniu 18 lipca 2021 

r. oraz zgłosiła brak lampy po usunięciu słupa. W odpowiedzi Wójt poinformował, że w budżecie jest 

kwota 10 000,00 zł na promocję szczepień, ewentualnie w połączeniu z organizacją festynu była by 

możliwość dofinansowania. Natomiast jeżeli chodzi o lampę to należy ja zgłosić do pracownika Urzędu 

Gminy a on dokona zgłoszenia do Energa  - Oświetlenie.  Wszystkie lampy zostały zinwentaryzowane 

jeżeli była w tym miejscu to  na pewno będzie odbudowana.  

Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak poinformował, że w najbliższy wtorek spotka się komisja która 

dokona wyboru Ucznia Roku. Przewodniczący poprosił o wyznaczenie członków jeżeli jej 

przewodniczący nie mogą brać udziału w komisji. Spotkanie komisji ustalono na godz. 16.30.  

Radny Sławomir Radomski: zwrócił się z prośbą o zasianie trawy na boisku, aby dzieci miały jeszcze 

szansę w tym roku zagrać w piłkę. Jeżeli chodzi o podlanie to nie ma problemu, strażacy pomogą. 

Radny Julian Kutner zapytał o realizację funduszu sołeckiego? W odpowiedzi Wójt oznajmił, że obecnie 

jest w trakcie realizacji, ok 60% wykonania jeżeli chodzi o drogi, zakupiono rębak. Pozostało do 

założenia kilka przepustów i do żwirowanie dróg. Doposażono świetlicę wiejską, fundusz sołecki 

Prusinowic który zakładał czyszczenie stawu jest nie możliwy do zrealizowania z uwagi na brak drogi 

dojazdowej do stawu. 

Radny Igor Nicewicz zapytał czy w tym roku były składane wnioski do MIAS? W odpowiedzi Wójt 

poinformował, że sołectwa które z tego instrumentu korzystały w zeszłym roku nie mogą ponownie 

składać wniosków. 

Radna Karolina Sikorska poprosiła o wykoszenie traw na skrzyżowaniu w Kościeszach oraz zgłoszenie  

dokończenia prac łatania dróg w okolicy przystanku autobusowego . 

Rady Łukasz Ołdakowski zaproponował aby ustalić plan wykaszania poboczy na drogach, gdyż w 

jednym miejscu wykaszane są raz trawy a w drugim dwa razy. 

Radny Dariusz Siemborski zasugerował aby porozumieć się z powiatem, my naszą kosiarką wytniemy 

trawy przy drogach powiatowych a oni w zamian niech wykonają nam inne prace. W odpowiedzi Wójt 

poinformował, że taka współpraca jest.  ZDP łatał nam dziury na drogach gminnych a my w zamian 

równaliśmy żwirowe drogi powiatowe. Jeżeli chodzi o plan wykaszania to najpierw koszone są drogi 

asfaltowe a w dalszej kolejności drogi pozostałe. Ponadto warto zastanowić się nad zakupem nowej 

kosiarki bijakowej, której koszt to około 12 000,00 zł. 
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Radny Julian Kutner zapytał odnośnie prac nad planem zagospodarowania przestrzennego? W 

odpowiedzi Wójt poinformował, że prawdopodobnie studium zostanie przedstawione do komisji 

urbanistycznej  a następnie zostanie skierowane do uzgodnień z 30 jednostkami organizacyjnymi. 

Prawdopodobnie do końca tego roku ewentualnie w pierwszym kwartale roku przyszłego studium 

powinno zostać uchwalone. Jak wróci studium zostanie wysłany miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego w Brulinach.  

Ad:20  

Obrady zakończono o godz. 12.25 

 

       Przewodniczący Rady Gminy 

           Wiesław Adamiak 

 

Protokół sporządziła: 

  Agnieszka Dębska 


